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Brief van ZLTO en reactie van het college op deze brief

Geachte Statenleden,

Via deze memo wil ik u graag informeren over de brief van ZLTO namens de 
Brabantse boeren partijen die wij ontvingen op 4 april 2020. Zij meldden zich af 
voor de stakeholdersbijeenkomst van 8 april 2020. Tevens treft u de brief aan van 
het college van 9 april 2020, als reactie op de brief van ZLTO.
Ik hoop u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet, 

Rik Grashoff
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Betreft; Afzeggen Skype bijeenkomst 
8 april governance stikstof

Geachte mevrouw Spierings en de heer Grashoff,

Met een mail van 31 maart 2020 hebben wij van uw initiatief vernomen om in 
vervolg op een tweetal eerdere bijeenkomsten eind 2019 de stakeholders in 
Brabant rondom stikstof uit te nodigen voor een skype bijeenkomst op 8 april as. 
over de governancestructuur stikstof. Wij merken op dat de genodigden in deze 
mail afwijkt van de genodigden zoals die aanwezig waren op de laatste 
bijeenkomst van 2019. Wij missen met name een aantal agrarische partijen.

Vanuit de Brabantse boerenpartijen laten wij weten dat er grote behoefte is om 
met de provincie tot een structureel en inhoudelijk overleg te komen op ambtelijk 
en bestuurlijk niveau. Met onze notitie "Maak landelijke aanpak stikstof nu ook 
leidend voor Noord-Brabant" van 11 februari 2020 hebben wij een constructieve 
bijdrage willen leveren om met het bestuur van Brabant in gesprek te gaan. Wij 
vragen ons af of het nu veel zin heeft om in de voorgestelde samenstelling te 
spreken over de governance van het stikstofvraagstuk omdat volgens de 
berichten, een nieuw te vormen coalitie een akkoord heeft bereikt en binnen 
afzienbare tijd wordt de installatie verwacht. We weten niet of het nieuw te 
vormen College een andere mening of visie heeft met betrekking tot de 
governance structuur rondom het stikstofprobleem. Dus wat zijn de afspraken die 
we woensdag maken dan waard ? Naar onze mening kan het huidige College van 
GS alleen lopende zaken afhandelen en geen nieuw beleid ontwikkelen.

Daarnaast helpt het niet dat u in de pers aangeeft dat er volop doorgewerkt wordt 
op basis van de Brabantse Aanpak Stikstof (bijvoorbeeld de 5 km zones). Deze 
Brabantse Aanpak Stikstof heeft geen meerderheid in de Brabantse Staten en toch
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wordt er op voort geborduurd. De gang van zaken rondom het Logistiek Bedrijven 
Park Moerdijk verdient helemaal geen schoonheidsprijs. Tegen de eigen 
beleidsregels in, koopt u al stikstofrechten op van veehouderijbedrijven. Daarmee 
hebt u niet alleen onrust veroorzaakt onder onze boeren en tuinders , maar bij alle 
agrariërs in heel Nederland en wat we vernemen, uit de media, ook uw collega's in 
andere provincies. Het was beter geweest om de landelijke discussie hierover af te 
wachten.

Moeten u en uw ambtenaren dan op hun handen gaan zitten? Nee dat is voor ons 
echt niet nodig. Als u ons voorstel "Maak landelijke aanpak stikstof nu ook leidend 
voor Noord-Brabant" volgt is de eerste stap die genomen moet worden dat er een 
goede analyse en nul meting moet komen. Met de analyse bedoelen we; hoeveel 
stikstofruimte is er nodig voor alle bedrijven die om goed motiverende reden geen 
Wnb-vergunning hebben maar wel nodig hebben ? Daar bedoelen we niet alleen 
agrarische activiteiten mee maar ook andere activiteiten die een Wnb-vergunning 
nodig hebben en welke varianten er zijn om dit probleem te lossen. In ons 
voorstel hebben we aangegeven dat de landbouw haar emissies met 40oZo wil 
terugbrengen in de tijdsperiode van 2009 tot 2030. Om tot een goed 
maatregelenpakket te komen is er een goede nulmeting nodig; wat we tot nu toe 
bereikt hebben en welke opgave ons nog rest. In de Statenmededelingen en in de 
presentatie zien we hier niets van terug.

Deze handelswijze leidt er toe dat wij het idee krijgen dat u graag over onze 
sector spreekt maar liever niet met. Als ander voorbeeld noemen wij hier de 
aanpak Visie Landbouw en Voedsel 2030 (statenmededeling 17 maart 2020) 
waarmee u met geen woord rept over de rol die wij als organisaties in dit proces 
hebben. Wij zijn mening dat het uitvoering van het beleid effectiever gaat worden 
als wij met een gezamenlijke visie en plan van aanpak de vraagstukken van de 
toekomst te lijf gaan. Wij willen graag direct betrokken worden bij dit proces.

Het definitieve programma en de achterliggende stukken voor de bijeenkomst van 
8 april hebben wij nog niet mogen ontvangen. Ook bij het vorige overleg hebben 
wij deze handelswijze gezien waarbij agenda en voorbereidende documenten geen 
usance is. Deze werkwijze maakt het bijna onmogelijk om tot gezamenlijke 
afspraken te komen. Ook landelijk zien wij dat de oplossing voor het 
stikstofvraagstuk meer tijd vraagt. De voorjaarsnotitie van het kabinet wordt 
medio april verwacht en hierin zal ongetwijfeld het onderwerp stikstof aan de orde 
komen.
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Samenvattend komen wij tot de conclusie dat een overleg zoals u dat voor heeft 
voor nu geen zin heeft en dus geen gebruik gaan maken van uw uitnodiging.

Namens alle onderstaande agrarische partijen,

Met vriendelijke groet,

W.T.G. (Wim) Bens MBA 
Bestuursvoorzitter ZLTO

Mei fa louders Nederlandse VakbondZLTO ;

Bfabants Agrarisch Jongeren Kontaht IJ»]:
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Afmelding Skype-bijeenkomst 8 april 2020

Geachte heer Bens,

Wij hebben kennisgenomen van uw brief van vrijdag 3 april jl., waarin u, mede 
namens een aantal andere agrarische partijen, te kennen geeft niet deel te 
nemen aan het Skype-overleg op woensdag 8 april a.s. Wij betreuren uw 
afmelding.

Het is van groot belang voor Brabant om tot oplossingen te komen voor de 
urgente stikstofproblematiek. Daar werken wij als provinciebestuur aan, samen 
met de breed samengestelde overlegtafel van medeoverheden en 
maatschappelijke actoren. Wij hopen en verwachten dat ook uw organisaties 
bereid zijn daarin mede verantwoordelijkheid te nemen.

U blijft daarvoor van harte welkom.

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant,

de voorzitter, de secretaris,

Brabantlaan 1

Postbus 90151

5200 MC 's-Hertogenbosch

Telefoon (073) 681 28 12

Fax (073) 680 76 80

www.brabant.nl

IBAN NL86INGB0674560043

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route
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